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Andzej Golgbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc n? interpelacjg migdzysesyjnq wniesion q przez Pana w dniu 08 stycznia 2021 r,,
w sprawie udzielenia informacji dotyczqcej kozystania z boiska.wielofunkcyjnego (pzy frlielst<iei Bibliotece
Publicznej im' Zdzislawa Arentowicza) usytuowanego na nieruchomolbi, 

-poibzonej 
we Wloclawku,ptzy Placu Staszica 1, oznaczonej geodezyjnie jaio dzialka nr 1011, (*rl'4g12) o pow. 1,0g42 ha,

upzejmie informujq, co nastqpuje.
Obecnie pzedmiotowa nieruchomo6i jest zazqdzana pzez Administracjg Zasobow Komunalnych

we Woclawku,

.3 u.*?9i na sytuacjg epidemiologicznq funkcjonowanie ww. boiska jest zawieszone i nie ma
mozliwo6ci jego udostgpnienia.

, Jednak majqc na uwadze pzedmiotowq interpelacjq, informujg, ze obecnie prowadzone sq dzialania
zmiezaiqce do ustalenia mozliwoSciudostqpnienia wyzbiopisanegiobiektu rpo'-io*.gg.

Po zakoriczeniu okresu epidemii orai ustaleniu zisio dalizego tunt<iionowariia pzedmiotowego
obiektu, zostanie Pan poinformowany odrgbnym pismem.

&fgASTA 'Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta Mm.
2. Wydziat Organizacyjno-prawny i Kadr

d/s. OP|K.0003,1.2021 t2egz.t
3. ala.
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